
Бошко Томић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Да ли се врши контрола квалитета 

цигарета, с обзиром на то да је увоз овог производа изузетно велик у БиХ?” 
 


